

NO ADJUSTMENTS LATER

គ្មានការរឹតត្បិតទេ



ខិត្តប័ណ្ណដំណឹងល្អនេះត្រូវបានបកប្រែជាមួយកុំព្យូទ័រ។ ប្រសិនបើ
អ្នកអាចកែរកែសំរួលភាសាបានសូមទាក់ទងមកការិយាល័យតា
មរយ: info@angp.co.za

ជាងឈើឈរនៅក្បែរគល់ឈើធំមួយដែលគាត់ទើបតែដួលរលំដោយ
ស្លាប់ស្លង់មើលស្នាដៃរបស់គាត់ដោយការសោកស្តាយ។ គាត់មិនបា
នប្រឹងប្រែងក្នុងការស៊ើបអង្កេតពីធម្មជាតិនៃដីដែលលាក់ខ្លួនដោ
យ កូនជ្រូក ធ្ងន់នោះទេ ហើយឥឡូវនេះគាត់បានរកឃើញនូវភាព
ស្រងាកចិត្តរបស់គាត់ដែលដើមឈើនោះដាក់នៅលើថ្មដែលតូចច
ង្អៀតដែលធ្វើអោយការរកឃើញកំណត់ហេតុឡើងវិញមិនអាចទៅរ
ួច។

នៅពេលដែលដើមឈើកំពុងឈរនោះជាងឈើមានអំណាចនៃការសម្រេចចិត្តក្នុងទិសដៅដែលវានឹងធ្លាក់ចុះប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាត្រូវបានគេបំបែកចេញពីគល់របស់វាការផ្លាស់ប្តូរទីតាំងរបស់វាគឺហួសពីសមត្ថភាពរបស់គាត់មិនថាគាត់ចង់បានយ៉ាងណាក៏ដោយ។

មិត្តខ្ញុំអ្នកជិតដល់ថ្ងៃដែលអ្នកនឹងសង្ឃឹមថាអ្នកនឹងមានឱកាសដែលជារបស់អ្នកនៅពេលនេះប៉ុន្តែសមត្ថភាពក្នុងការ កែសំរួលរបស់អ្នកដូចជាជាងឈើដែលបានរៀបរាប់ខាងលើជាអតីតកាល។ ស្ថានភាពរបស់អ្នកនៅពេលស្លាប់ត្រូវបានរក្សាទុកឬមិនបានរក្សាទុកត្រូវតែស្ថិតស្ថេរជារៀងរហូត។

មនុស្សជាច្រើនយល់ច្រឡំថាសេចក្តីស្លាប់គឺជាការបំផ្លិចបំផ្លាញ (ចុងបញ្ចប់នៃអត្តិភាព) នៅពេលដែល វា ត្រូវបានបំបែកព្រលឹង (មនុស្សពិតប្រាកដ)

ចេញពីរាងកាយ។ នៅពេលដែលការផ្លាស់ប្តូរនេះកើតឡើងភ្នាក់ងារនៃព្រះឬសាតាំងនឹងស្ថិតនៅលើដៃដើម្បីធ្វើការទាមទារយោងទៅតាមកម្មសិទ្ធិ។ វានឹងមានអំណរជាខ្លាំងចំពោះអស់អ្នកដែលមានឈ្មោះក្នុងសៀវភៅជីវិត វិរណៈ ២១:២៧

ហើយមានសេចក្តីទុក្ខព្រួយនិងទុក្ខព្រួយពេញលេញសំរាប់អ្នកដែលបានធ្វេសប្រហែសឬបដិសេធដួរនៃសេចក្តីសង្គ្រោះដែលបានផ្តល់តាមរយៈព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។

បទគម្ពីរត្រូវបានប្រទានដោយព្រះសម្រាប់ ការដាស់តឿន របស់យើង ហើយពួកគេមានការព្រមានជាច្រើនដែលថាសេចក្តីស្លាប់គឺជាថ្ងៃចុងក្រោយដែលជាចុងបញ្ចប់នៃរយៈពេលសាកល្បងរបស់យើង។ វានឹងមិនមានការផ្លាស់ប្តូរជារិះដូមាននោះទេបន្ទាប់ពីព្រលឹងបានឃ្លាតឆ្ងាយពីរាងកាយ"

មិនថាក្នុងដើមឈើណាដែលទិសដៅនោះវានឹងស្ថិតនៅកន្លែងដែលវាដួលរលំ" ។ (សាស្តា ១១: ៣)

។ ប្រសិនបើអ្នកកំពុងរង់ចាំពេលវេលាងាយស្រួលជាងនេះត្រូវប្រាកដថាវានឹងមិនមកទេព្រោះព្រះមិនមានកំហុសទេអំពីពេលវេលាដែលគាត់ហៅ។ "

ស្តាប់! នេះជាម៉ោងដើម្បីទទួលការពេញចិត្តពីព្រះ។ ថ្ងៃនេះជាថ្ងៃដែលត្រូវបានសង្គ្រោះហើយ!" (កូរិនថូសទី ២ ៦: ២) ។ ប្រសិនបើអ្នក

hear ព្រះសូរសៀងរបស់ព្រះថ្ងៃនេះសូមកុំរឹងរូស" ។ (ហេត្រើវ ៣:១៥)
។

អ្នកខ្លះនិយាយថាពួកគេនឹងចូលរួមក្នុងរឿងទាំងនេះនៅពេលដែល
ពួកគេមករកពួកគេប៉ុន្តែមិនចង់មានការព្រួយបារម្ភអំពីពួកគេ
ឡើយនេះដើម្បីឱ្យយើងនិយាយថា:

អ្នកបានអានបន្ទាត់ទាំងនេះហើយដោយហេតុនេះបានទទួលចំ
ណេះដឹងអំពីភាពបន្ទាន់នៃបញ្ហានេះ។ ប្រសិនបើអ្នកពន្យារពេលស
កម្មភាពនិងសេចក្តីស្លាប់មករកអ្នកអ្នកនឹងស្លាប់នៅក្នុងអំពើបា
បរបស់អ្នកហើយនឹងត្រូវទទួលខុសត្រូវចំពោះព្រះចំពោះចំណេះដឹង
ដែលបានមក។ ប្រសិនបើអ្នករឹងចចេសជាងរាល់ដងដែលអ្នកត្រូវ
កែតម្រូវថ្ងៃណាមួយអ្នកនឹងត្រូវបាក់ហើយមិនជាសះស្បើយឡើយ"
។ (សុភាសិត ២៩: ១) ។

ប្រសិនបើអ្នកមានភាពក្លាហានគ្រប់គ្រាន់ក្នុងការប្រឈមមុខនឹង
ការពិត អ្នកនឹង ព្យាយាម ធ្វើអ្វីមួយអំពី សុខុមាលភាព ខាងវិញ្ញា
ណរបស់អ្នក ។ ដើម្បីជួយអ្នកក្នុងការស្វែងរកសេចក្តីសង្គ្រោះ ជំហាន
សំខាន់ៗ ប្រាំ យ៉ាង ត្រូវបានរាយខាងក្រោម:

ទីមួយ: អ្នកត្រូវតែជឿជាក់យ៉ាងមុតមាំនៅក្នុងគំនិតរបស់អ្នកថាអ្នក
ក៏ជាមនុស្សមានបាបហើយអស់សង្ឃឹមទាំងស្រុងក្នុងការធ្វើអ្វី មួយ
ដើម្បីទទួលបានសេចក្តីសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក។ មនុស្សគ្រប់រូប
បានធ្វើបាបហើយនៅឆ្ងាយពីវត្តមានរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ (រ៉ូម ៣:២
៣) ។

ទីពីរ: ប្រែចិត្តហើយត្រឡប់ ដោយទុក្ខព្រួយពីអំពើបាបដែលគេស្គាល់
ទាំងអស់។ "

ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថាបើអ្នកមិនដាក់ចេញពីអំពើបាបរបស់អ្នកទេអ្នកទាំងអស់
គ្នានឹងត្រូវស្លាប់" ។ (លូកា ១៣: ៣) ។

ទីបី: សារភាពចំពោះព្រះថាអ្នកជាមនុស្សមានបាបម្នាក់ដែលត្រូវការ
រសេចក្តីសង្គ្រោះហើយសុំឱ្យទ្រង់ទទួលអ្នកហើយសរសេរឈ្មោះរបស់អ្នក
ក្នុងសៀវភៅជីវិត។ វិវរណៈ ២១:២៧

។ បណ្តាំរបស់លោកចែងថា:
«បើយើងសារភាពអំពើបាបរបស់យើងចំពោះព្រះលោកនឹងធ្វើតាម

សេចក្តីសន្យារបស់លោកហើយធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ។ គាត់នឹងអត់ទោសយើងអោយរួចពីបាបហើយជំរះយើងអោយបានបរិសុទ្ធរួចផុតពីអំពើអាក្រក់ទាំងអស់។ (យ៉ូហាន ទី ១ ១: ៩) ។ ខ្ញុំនឹងមិនបោះបង់អ្នកដែលមករកខ្ញុំឡើយ" ។ (យ៉ូហាន ៦:៣៧) ។

ទីបួន: ជឿថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានសុគតជំនួសអ្នកដើម្បីឱ្យអ្នកមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើទុក្ខព្រួយរបស់អ្នកគឺពិតប្រាកដហើយអ្នកប្រគល់ខ្លួនជូនព្រះទាំងស្រុងអ្នកនឹងមានទំនុកចិត្តក្នុងការទទួលព្រះយេស៊ូវជាព្រះអម្ចាស់និងព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់អ្នកតាមរយៈការជឿលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ធ្វើដូច្នោះព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់នឹងធ្វើសាក្សីជាមួយវិញ្ញាណអ្នកថាអ្នកបានកើតជាថ្មីហើយ។ រ៉ូម ៨:១៦ អ្នកបានអនុវត្តតាម លក្ខខណ្ឌរបស់អេ អាយ អេ ហើយអ្នករីករាយនឹងការការពាររបស់គាត់ដូចកូនចៅអ៊ីស្រាអែលដែលនៅពេលដែលទេវតានៃសេចក្តីស្លាប់បានឆ្លងផុតស្រុកអេស៊ីប (និក្ខមន៍ ១២)

។ ប៉ុន្តែសូមចាំថាការធានាខាងផ្លូវចិត្តចំពោះសេចក្តីពិតដែលបានបង្ហាញនៅទីនេះនឹងមិនជំនួសការលះបង់និងដួងចិត្តពិតប្រាកដចំពោះ ព្រះទេ។ «គ្មាន អ្នកណាអាចផ្តាច់ព្រះហឫទ័យព្រះបានឡើយ បើគ្មានអ្នកណាជឿដល់ព្រះអ្នកនោះត្រូវតែមានជំនឿថាមានព្រះហើយប្រទានរង្វាន់ដល់អ្នកដែលស្វែងរកទ្រង់»។ ហេព្រើរ 11: 6 ។ (សូមអាន ហេព្រើរ ១១ ជំពូកពេញ) ។

ទីប្រាំ: ហោះហើរពណ៌របស់អ្នក។ កុំ លាក់ ជំនឿ ថ្មី របស់អ្នក ។ ឥឡូវអ្នកគឺជាគ្រីស្ទានដោយព្រះគុណរបស់ព្រះ។ ប្រាប់អ្នកដទៃអំពីវា។ អ្នកនឹងរងទុក្ខ ការបៀតបៀន ប៉ុន្តែព្រះនឹងសំរេចបានដោយអនុញ្ញាតឱ្យ"

សេចក្តីសុខសាន្តរបស់គាត់ដែលហួសពីការយល់ដឹងរបស់មនុស្ស" (ភីលីព ៤: ៧)

ចូលមកក្នុងចិត្តរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកស្មោះត្រង់នឹងទីបន្ទាល់របស់អ្នកនោះអ្នកនឹងមានអំណរក្នុងការឈ្នះអ្នកដទៃ។ ព្រះយេស៊ូមានបន្ទូលថា:

«បើអ្នកណាប្រកាសជាសាធារណៈថាខ្លួនជាប់ខ្ញុំខ្ញុំនឹងធ្វើដូចអ្នកនោះនៅចំពោះព្រះរូបិតាខ្ញុំដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌ដែរ»។ (ម៉ាថាយ

១០:៣២)

។ ដូច្នោះ ទំនួលខុសត្រូវរបស់អ្នកគឺប្រាប់អ្នកដទៃអោយជឿដូចបាន
ពន្យល់នៅក្នុង រ៉ូម ១០: ៩-១០"

ប្រសិនបើអ្នកសារភាពថាព្រះយេស៊ូវជាព្រះអម្ចាស់ហើយ ជឿថាព្រះ
ជាម្ចាស់បានប្រោសព្រះអង្គអោយមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញនោះអ្នក
មុខជាទទួលការសង្គ្រោះជាមិនខាន។ faith it by by by by by
faith faith faith faith faith faith faith faith faith our our
faith faith our that we that we that we that we faith
យើងជឿថាយើងបានសុចរិតដោយសារជំនឿរបស់យើង។ វាគឺជាការ
សារភាពរបស់យើងដែលយើងបានសង្គ្រោះ។ អូសំឡាញ់៖

យើងបានធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលយើងអាចធ្វើបានក្នុងអត្ថបទខ្លីនេះ
ដើម្បីជួយអ្នកប៉ុន្តែព្រះប្រាកដជាបំភ្លឺអ្នកប្រសិនបើអ្នកនឹងទទួល
បានព្រះគម្ពីរហើយស្រាវជ្រាវបទគម្ពីរដោយឧស្សាហ៍ព្រោះអ្នកនឹងរក
ឃើញសេចក្តីណែនាំដែលគ្មានកំហុសក្នុងផ្លូវអស់កល្បជានិច្ច។
ជីវិត។ «បើដូច្នោះតើយើងត្រូវរត់គេចយ៉ាងម៉េចបើយើងមិនយកចិត្ត
ត្រូវទុកដាក់ចំពោះសេចក្តីសង្គ្រោះដ៏ធំបែបនេះ?»

Neil D. Cameron

*ខិត្តប័ណ្ណដំណឹងល្អនេះត្រូវបានបកប្រែជាមួយកុំព្យូទ័រ។ ប្រសិនបើអ្នក
អាចកែរកែសំរួលភាសាបានសូមទាក់ទងមកការិយាល័យតាមរយៈ*

យ: info@angp.co.za

ប្រសិនបើអ្នកបានរកឃើញការសង្គ្រោះនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទត្រូវបាន
ប្រទានពរលើមិនដូច្នោះទេតាមរយៈអក្សរសិល្ប៍ដំណឹងល្អរបស់យើងសូម
មប្រាប់ឱ្យយើងដឹង។ យើងចង់អរគុណ ព្រះ ជាមួយ អ្នកហើយ ចង់
ចាំអ្នកបន្ថែមទៀតនៅក្នុងការអធិស្ឋានរបស់យើង។ សំរាប់អក្សរសិ
ល្ប៍ដំណឹងល្អ សៀវភៅ និងខិត្តប័ណ្ណដែល ឥតគិតថ្លៃ ជាង ៥៤០
ភាសា សូមទាក់ទងមកយើងខ្ញុំ ៖

பே:ஐவரபஸ'மந்஑ு



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)